
Hej 
Eftersom du/ni tillhör dem som har skrivit på namnlistan ”Vi vill kunna spela i Boulehallen” 
skriver jag till dig/er för att dels informera om styrelsens hantering av namnlistorna, dels för 
att styrelsen vill ha ett besked från dig/er. 
Med hänvisning till texten i styrelsens hantering av namnlistorna – ”Styrelsen förutsätter att 
både företrädarna – Bengt Horn, Björn Lindell och Mats Thulin – och de övriga som har 
skrivit på listorna, är beredda att ta hand om såväl iordningställandet av hallen för 
inomhusverksamhet, pandemianpassningen och skötseln av verksamheten under den tid 
denna speciella situation fortgår.” – vill vi, senast på måndag (den 26 oktober), ha ett svar på 
frågan om du/ni kommer att delta i det arbete som följer med styrelsens beslut, att 
tillgodose önskan att – under pandemin – kunna spela i Boulehallen. Vi vill också veta när 
du/ni kan delta i arbetet. Svaret skall sändas till ovekalle@telia.com 
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